

「不設退訂優惠價」條款及細則

1. 適用航次

- 中國母港(包括香港)出發並返回中國母港(包括香港)的航次，以及海外航次

2. 適用預訂渠道

- 散客

3. 訂金

- 中國母港(包括香港)航次：HKD1,200/人
- 海外航次：3-5 晚航次 HKD800/人；6-9 晚航次 HKD2,000/人；10 晚及以上航次 HKD3,600/人
- 享受「不設退訂優惠價」的預訂，訂金在任何情況下均不可退

4. 取消政策

- 開航前 30 天或之前取消訂單，將收取訂金作為取消費用
- 開航前第 8-29 天取消訂單，收取船費全款的 50%作為取消費用（不包括港務稅費）
- 開航前第 0-7 天取消訂單，收取船費全款的 100%作為取消費用（不包括港務稅費）

5. 預訂修改政策

• 旅客姓名及個人信息修改

- 開航前 7 天之前允許客人改名
- 開航前 3 天及之內，客人的任何信息都不得更改
- 每個預訂需至少保留一位客人的姓名不變，否則該預訂將被視作取消後再重新生成的新預訂，將根據取消政策收取相應的取消費用
- 在不影響上述的情況下，所有修改客人信息(包括客人姓名)將不會收取更改費用且不影響預訂價格

• 航次或出發日期修改

- 每次修改航次或出發日期，每房第一及第二人將收取 HKD600/人的更改費用。同房所有客人應按照新航次的實時價格支付船票費用及港務稅費。更改費用在任何情況下都不可退。
- 開航前 45 天及之內不再接受航次或出發日期的修改

• 同航次房型和房號修改

- 客人可以申請修改原預訂的房型和房號，在同一航次上進行修改而不收取更改費用，修改房型時需按照新房型的實時價格支付船票費用

• 入住人數修改

- 如在支付訂金後減少人數
 - 取消者已支付的訂金將用作抵充仍舊出行客人的船費，而不再退回
- 如在支付訂金後增加人數
 - 新增客人需支付訂金，且該預訂上所有客人都需按照實時價格支付船票費用及港務稅費
- 如在支付船費全款後減少人數
 - 不產生取消費用，但剩餘入住客人的價格將使用人數減少時的實時價格，並在實時價格的基礎上多退少補
 - 如果人數減少至 1 人時，該預訂的船費會以雙人入住的實時價格為基礎，但只會收取單人的港務稅費
- 如在支付船費全款後增加人數
 - 該預訂上所有客人(包括新增客人)需按照新增預訂時的實時價格支付船票費用及港務稅費
- 如在完成增減人數後，開航前 30 天或之前取消訂單
 - 將根據該訂單曾登記入住的最多人數收取每人 HKD1,200 港幣的取消費用
- 如在完成增減人數後，開航前 29 天內取消訂單
 - 將依據取消政策收取最終船費的相應比例的取消費用

Non-Refundable Promotion Terms & Conditions

1. **Applicable Sailing**
 - China homeport (including Hong Kong) round trip sailing and Rest Of World (ROW) sailing
2. **Booking Channel**
 - Free Independent Traveler (FIT) only
3. **Deposit Amount**
 - HKD1,200/guest for China homeport (including Hong Kong) round trip sailing
 - HKD800/guest for 3-5 night ROW sailing
 - HKD2,000/guest for 6-9 night ROW sailing
 - HKD3,600/guest for 10+ night ROW sailing
 - Deposit of Non-Refundable Promotion booking is non-refundable under any circumstances
4. **Cancellation Policy**
 - Prior to 30 DTS (Date To Sailing) or more, initial deposit will be collected as cancellation fee
 - 8 DTS – 29 DTS, 50% of cruise fare will be collected as cancellation fee (excluding taxes and fees)
 - 0 DTS – 7 DTS, 100% of cruise fare will be collected as cancellation fee (excluding taxes and fees)
5. **Booking Modification Policy**
 - **Guest Name and Information Change**
 - Name change prior to 7 DTS or more is allowed
 - Within 3 DTS, all guest information must remain unchanged
 - At least one original guest name should be remained in the booking. Otherwise the booking will be recognized as cancelled and treated as a new booking. Cancellation fee will be charged based on cancellation policy
 - Without prejudice to the foregoing, any change to guest information (including guest name) does not trigger change fee or affect cruise fare
 - **Ship and Sail Date Change**
 - HKD600 per 1/2 guest change fee will be collected for any ship or sail date change. The booking will be charged at the prevailing rates of the new ship or sail date. Change fee is non-refundable under any circumstances
 - No ship or sail date change is allowed within 45 DTS or less
 - **Cabin Number and Category Change**
 - No change fee for changing category or cabin number on the same sailing. Guests need to pay the prevailing rate for the new category
 - **Occupancy Change**
 - If occupancy is reduced after payment of deposit
 - The deposit of cancelled guest will be held and used for payment for the remaining guests' balance of cruise fare. No change fee applies
 - If occupancy is increased after payment of deposit
 - The newly added guest needs to pay deposit and the prevailing rate will apply to all guests on the booking
 - If occupancy is reduced after payment of full cruise fare
 - No cancellation fee will be charged, but the remaining guests need to pay for the difference if the prevailing rate is higher than the paid cruise fare. If the prevailing rate is lower than the paid cruise fare price, the guest will be refunded with the difference
 - If the occupancy is reduced to 1, the cruise fare at the prevailing rate for double occupancy will apply, but the taxes and fees will be charged at single occupancy
 - If occupancy is increased after payment of full cruise fare
 - All the guests (including new guests) need to pay for the prevailing cruise fare and taxes and fees
 - If occupancy is changed, and the booking is cancelled prior to 30 DTS or more
 - Cancellation fee of HKD1,200/guest will be charged for the highest occupancy ever named in the booking
 - If occupancy is changed, and the booking is cancelled within 29-0 DTS
 - Cancellation fee of a certain percentage of the cruise fare will be charged according to the cancellation policy